

Mesej Berita Baik

Yesus masih hidup.¹ Yesus mati dan bangkit semula.² Yesus akan datang kembali.³ Isa adalah satu-satunya jalan ke syurga.⁴ Isa menjimatkan.⁵ Isa mampu untuk melakukan segala-galanya seperti yang dinyatakan dalam Lukas 4.⁶ Isa adalah Raja dan Beliau mempunyai Kingdom.⁷ Satu-satunya cara ke dalam kerajaan ini adalah untuk dilahirkan kembali.⁸

Yesus mati di atas salib dan mengambil segala dosa kepada badan-Nya. Oleh jalur-Nya kita menjadi sembuh.⁹ Beliau mengalami besar bagi kita semua supaya kita dapat meluangkan selama-lamanya dengan Allah selama-lamanya.¹⁰ Allah mengasihi orang di dunia begitu banyak bahawa Dia telah mengutus AnakNya Yesus untuk mati di tempat kita.¹¹ Allah tahu bahawa kita tidak dapat membayar harga. Harga yang hebat dan kita tidak dapat memenuhi piawaian Tuhan. Itulah sebabnya mengapa Nabi Isa datang kepada kaumnya.¹²

Isa adalah daging Kalimah dibuat. Yesus menjadi manusia.¹³ Isa berjalan di bumi ini dan mengalami setiap bentuk kesakitan dan penolakan kepada diriNya.¹⁴ Beliau telah ditolak dan dihina. Tiada siapa yang mahu kelihatan merayu

¹ Wahyu 1:18

² Wahyu 1:18

³ John 14:2, 3

⁴ John 14:6

⁵ Akta 4:12

⁶ Lukas 4:18, 19

⁷ John 18:36, 37

⁸ John 3:5, 6

⁹ John 19:30, 1 Peter 2:24

¹⁰ Yesaya 53:3, 4

¹¹ John 3:16, Galatia 3:13

¹² Rom 3:23, 24

¹³ John 1:14

¹⁴ Ibrani 4:15

kepadaNya lagi Beliau melakukan sesuatu yang hebat untuk kita.¹⁵ Dia mendamaikan kita kembali kepada Bapa.

Kerana apa yang Isa betul-betul, kita tidak lagi perlu dipisahkan daripada Tuhan. Yesus mati supaya kita sekali lagi dapat hidup bersatu dengan Bapa.¹⁶ Yesus mati supaya kita boleh mempunyai hidup.¹⁷ Melalui Yesus, kita mempunyai hidup yang kekal.¹⁸ Melalui Yesus, kita mempunyai ampun dosa.¹⁹ Orang-orang yang beriman di dalam Yesus akan pernah benar-benar mati kerana Yesus ialah Yang menghidupkan.²⁰ Yesus memberi kehidupan kepada semua orang-orang yang beriman kepadaNya.²¹ Dan bahawa hidup kekal bermula sebaik sahaja anda menerima Dia ke dalam hati anda.²²

Anda tidak perlu untuk melakukan kerja-kerja baik atau perbuatan-perbuatan untuk mendapatkan ke syurga.²³ Apa yang anda perlu lakukan adalah percaya kepada Yesus. Menyeru nama-Nya. Memohon Allah untuk menyelamatkan kamu. Memohon Allah untuk menyelamatkan kamu. Beliau berada di sini. Roh-Nya berada di sini untuk membantu anda. Menyeru nama Tuhan. Menyeru kepada Yesus dan anda akan disimpan. Untuk jika anda mengaku dengan mulutmu bahawa Yesus adalah Tuhan dan percaya dalam hati bahawa Tuhan telah membangkitkan Dia dari antara orang mati, anda akan disimpan.²⁴ Anda akan mempunyai hidup yang kekal. Anda akan menjadi seorang kanak-kanak Tuhan, seorang warganegara dalam kerajaan Tuhan.²⁵ Kerajaan Tuhan adalah abadi.²⁶ Kerajaan Allah di sini sekarang dan disediakan kepada semua yang menerima Isa sebagai penyelamat dan Allah. Isa adalah satu-satunya jalan ke syurga. Ini tidak ada nama lain di bawah langit yang kita boleh diselamatkan.²⁷

¹⁵ Yesaya 53:3

¹⁶ Rom 5:10, Kolose 1:19-22

¹⁷ John 10:10

¹⁸ John 10:27

¹⁹ 1 John 2:2

²⁰ John 11:25, 26

²¹ 1 John 5:11, 12

²² Rom 10:9

²³ Efesus 2:8, 9

²⁴ Rom 10:9

²⁵ John 3:3, Filipi 3:20, 21

²⁶ Daniel 4:3, Lukas 1:32, 33

²⁷ Akta 4:12

Satu hari Nabi Isa akan kembali. Dia akan datang kembali.²⁸ Dan satu hari nanti, Dia akan memerintah dan memerintah dari bumi ini.²⁹ Mesej ini bukan untuk menakut-nakutkan anda bersedia untukmu. Mesej ini adalah untuk memberitahu anda masa itu adalah pendek dan pulangan Kristus adalah tidak lama lagi. Yesus, Kristus akan kembali lagi.³⁰ Saya katakan sekali lagi kerana Dia datang sekali sebagai seorang bayi tetapi apabila Dia datang kali kedua, Dia akan datang sebagai Raja menakluk.³¹

Sekarang adalah masa untuk menjadi kawan karib siap. Sekarang adalah masa untuk mendengar. Sekarang ialah masa. Do tidak mengeraskan hati anda. Jangan memberontak terhadap Tuhan.³² Hari ini adalah hari penyelamatan.³³ Mengambil masa beberapa saat sekarang dan memulangkan diri anda kepada Tuhan. Dia hidup anda. Menyerahkan diri kepada-Nya. Beliau berada di sini untuk anda hari ini. Membenarkan Dia untuk melakukan kerja-kerja yang mendalam penyembuhan - penawar hati kamu dan membersihkan kamu dari segala dosa. Dia mampu. Beliau berada di sini. Mari, berdoa bersama.

Tuhan Yesus. Saya meminta Anda untuk memaafkan saya semua dosa-dosa saya. Saya meminta Anda untuk menyelamatkan saya. Saya telah berpaling saya Anda tetapi sekarang Aku datang kepada Anda. Sila membersihkan kia daripada segala perbuatan. Sila menyembuhkan aku. Sila menyembuhkan aku dalam setiap bidang dalam hidup saya. Yang paling penting, sila datang untuk hidup dalam saya. Saya ingin tahu Anda. Saya ingin mempunyai hubungan dengan Anda. Saya Salam. Saya Yours selama-lamanya Allahku, Rajaku, dan saya memilih untuk berkhidmat Anda sepanjang hari-hari saya. Terima Kasih, Tuhan, kerana mati untuk saya dan untuk menyelamatkan saya. Saya menerima semua yang Anda ada untuk saya. Saya tidak sabar-sabar untuk menjadi dengan Anda selama-lamanya. Amin.

²⁸ Wahyu 1:8

²⁹ Zakariah 14:4, 9

³⁰ Wahyu 22:12, 13

³¹ Wahyu 1:5

³² Ibrani 3:15

³³ 2 Korintus 6:2

Saudara dan saudari, kini bahawa anda telah membaca doa ini dan menerima Yesus ke dalam hatimu dengan iman, anda sekarang ciptaan baru di dalam Kristus.³⁴ Anda tidak lagi sama. Anda tidak lagi bahawa orang yang anda beberapa minit lalu. Isa kini di tengah-tengah anda.³⁵ Apa yang indah ialah bahawa Roh-Nya dengan anda. Ya, Roh Kudus adalah dengan anda. Dia akan memimpin dan membimbing anda, menunjukkan anda cara melalui kebenaran-Nya yang berasal dari Tuhan.³⁶

Kini, terdapat beberapa perkara yang anda mesti lakukan. Selalu membaca Firman Tuhan.³⁷ Mendapatkan Alkitab dan mula dalam buku John. Membaca dan belajar Firman Tuhan kerana ia akan mengubah fikiran anda.³⁸ Satu lagi perkara - menghabiskan masa berdoa kepada Allah setiap hari. Belajar untuk mendengar serta. Ini adalah persahabatan. Ini adalah bagaimana anda belajar untuk mendengar suara-Nya, dengan menghabiskan masa dengan Allah.³⁹ Dia mahu bercakap dengan anda supaya anda mesti belajar untuk mendengar terlalu. Menjauhkan diri dari perkara-perkara yang tidak melayan Kristus. Minta Roh Kudus untuk membantu anda mencari tempat di mana anda boleh mengetahui lebih lanjut mengenai Isa.⁴⁰

Saya sungguh gembira kami mempunyai masa ini bersama-sama. Saya sungguh gembira anda memberi hidup anda kepada Tuhan. Anda tidak akan sama. Membesar dalam rahmat dan pengetahuan Tuhan kita dan Penyelamat Yesus Kristus.⁴¹

³⁴ 2 Korintus 5:17

³⁵ Galatia 4:6

³⁶ John 16:13, 14

³⁷ 2 Timothy 2:15

³⁸ Ibrani 4:12

³⁹ John 10:27

⁴⁰ John 14:15-17, Ibrani 10:25

⁴¹ 2 Peter 3:18